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 إعلان

Announcement 
 

Date 24/01/2022 التاريخ 

Company Name 
 مجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب.

GFH Financial Group B.S.C. 
  إسم الشركة

Trading Code GFH رمز التداول 

Subject 
 إنفراكورب شركة توضيح بشأن الإفصاح الصادر بخصوص

Clarification on the Announcement issued about Infracorp 
 الموضوع

Information 

تود مجموعة جي إف ، 2022يناير  16بالإشارة الى إفصاح المجموعة الصادر بتاريخ 

كانت في السابق أحد الشركات التابعة للمجموعة إنفراكورب  التوضيح بأنإتش المالية 

رأس ب تم تغيير أسمها مؤخرا والذراع المتخصص في تطوير البنى التحتية والعقارية وقد 

كما نود التنوية بأن ما ذكر بشأن خطة . صفة قانونية وخطة عمل جديدتينأكبر ومال 

َ للموافقات الرقابية إدراج الشركة في أحد البورصات م يتم ، ولالمسبقة سيكون خاضعا

 تقديم طلب الإدراج للجهات الرقابية حتى الآن.

 

With reference to the announcement dated 16th January 2022, GFH 

Financial Group would like to clarify that Infracorp was one of the 

subsidiaries for the group focused on infrastructure and real estate 

developments, and has been rebranded under the new name with 

a higher paid-up capital, new legal form and enhanced business 

plan. It is also worth to mention that the plan to list the company as 

disclosed in the previous announcement is subject to regulatory 

prior approvals, and no approvals have been sought as of the date 

of this announcement. 
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 Head of Compliance & AML Title رئيس الإلتزام ومكافحة غسل الاموال المسمى الوظيفي
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